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vAš DOPIS ČJ:

ZEDNE

NAŠE ČJ.: UMCP21/OO718/2023

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Veronika Boháčová

TEL.: 281012927

E-MAIL: veronika.bohacova©praha21 .cz

DATUM: 10.01.2023

rv,

Zápis z iednání Komise Zdravé méstske casti a MA21 ze dne 9.1.2023

Úvod zápisu:

- Dne: 9. 1. 2023

— Časově: od 16:00 do 17:20

- Místo konání: malá zasedací místnost ÚMČ Praha 21

- Přítomni: předseda komise: Petr Duchek

člen komise: Bc. Radka Lipanovičová

člen komise: Helena Gryčová, DiS.

člen komise: Mgr. Libor Skala

člen komise: Ing. Patrik Bláha

tajemník komise: Veronika Boháčová

- Hosté: Mgr. Lucie Filipínská, Ph.D.

Program jednání:

Seznámení členů komise, podepsání formuláře 0 mlčenlivosti členů komise

Anketa k ohňostroji

Projednání osvětových akcí

Volba místopředsedy! místopředsedkyně komise

Různé.
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Průběh jednáni:

Jednání Komise Zdravá městská část a MA21 byla zahájena předsedou Petrem Duchkem.

V úvodu se všichni členové komise seznámili. Pan předseda Petr Duchek seznámil členy

komise 5 facebookovou anketou ohledně ohňostroje. Z debaty členů komise vyplynulo, že

by měla být osvěta na téma ohňostroje iniciovaná úřadem či školou, např. na osvětových
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akcích ÚMČ Praha 21, aby se předcházelo „ohňostrojovým výbuchům" během celého

týdne na konci roku i prvního týdne v novém roce. Komise se shodla, že řízený ohňostroj

jednou za rok není problém, ale problematickéjsou „domácí neřízené odpaly". Členové se

shodli na osvětě na akci Den Země, kde by mohl být součástí např. ornitolog, který by měl

přednášku na téma ohňostroj a ptactvo.

Členka komise Bc. Radka Lipanovičová navrhla větší propojení odboru školství a kultury

s odborem sociálním, hlavně na plánovaných osvětových akcích a větší zapojení odboru

sociálních věcí.

Dalším bodem jednání bylo vybavení divadelního sálu vbudově MZŠ, který aktivně

využívají spolky, škola, úřad. S nedostatky a potřebnými opravami v sále je momentálně

nejvíce obeznámen pan předseda, který zašle vedoucí odboru školství Heleně Gryčové,

DiS položkový seznam s návrhy na opravy, vybavení a zlepšení prostoru pro diváky i

zázemí pro vystupující v divadelním sále.

Komise byla seznámena se všemi plánovanými akcemi MČ Praha 21 pro rok 2023, hlavně

s těmi osvětovými, která připravuje MČ Praha 21.

Návrh na fitness centrum v Újezdě nad Lesy vznesl pan Mgr. Libor Skala, který sdělil, že

nejbližšíje v Klánovicích a Újezd by obohatilo toto centrum. Vedla se debata na toto téma,

bohužel nepadl žádný návrh na místo, kde by takové centrum mohlo vzniknout a komise

se nakonec shodla, že dojíždění do Klánovic není zase tak zatěžující.

Proběhlo hlasování o volbě nového místopředsedy komise. Místopředsedkyní byla

jednomyslně zvolena paní Helena Gryčová, DiS.

Další plánovaná schůzka komise bude dne 13.3.2023 od 16:00. V případě potřeby bude

svolána mimořádná schůzka.

Zapsala dne:

9. 1. 2023 Veronika Boháčová

tajemník komise

 

 

Ověřil dne:

11. 1. 2023 Petr Duchek

předseda komise
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